
PROTOKÓŁ NR 45/12

z posiedzenia Komisji: Budżetu, Planowania i Finansów oraz Rewizyjnej,

które odbyło się 6 listopada 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Maria Zielińska,

6. Adam Bierowski,

7. Zbigniew Mazurak,

8. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Krzysztof Kapała, Mariusz Kubiak, Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

9. Mirosław Górecki,

10. Krystyna Rogowska,

11. Ewa Wielgus-Kucuk.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie określenia stawek podatku.

3. Omówienie wykonania budżetu za półrocze 2012.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie dwóch Komisji prowadził przewodniczący K.B.P.iF. Pan Artur Wrona. Przedstawił 

porządek obrad i poprosił Panią Ewę Kucuk o przedstawienie projektu uchwały o podatkach.

Ad. 2 Pani Kucuk omówiła szczegółowo zmiany związane ze wzrostem podatków co jest cyklicznym 

corocznym zadaniem R.M., zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów, w sprawie górnych granic stawek 

kwotowych podatków i opłat lokalnych. 

Radny  P.  Mazurak  zaproponował  aby  członkowie  komisji  dokładnie  zapoznali  się  z  proponowanymi 

projektami uchwał i zaopiniowali projekty uchwał w terminie tuż przed sesją. Podatki w projekcie uchwały  

zostały zwiększone o 4%, według wskaźnika GUS-u.

 

Ad. 3 W sprawie wykonania budżetu za I półrocze 2012, P. Wrona poprosił Kierowniczkę P. Krystynę 

Rogowską o przedstawienie planu, wydatków i stanu budżetu Gminy. Pani Rogowska zapoznała zebranych z 
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opinią  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  (w załączeniu do protokołu  jest  Uchwała  Nr  1/245/2012 składu 

orzekającego RIO), co zostało przyjęte przez radnych.

Radna P. Ujma spytała o aktualny stan strat i nadwyżek. Pani Rogowska wyjaśniła że planowana była strata 

(deficyt) 409 tys., wykonano budżet nadwyżką w kwocie 1.121.645 zł.

Pan Burmistrz oświadczył że płatności wykonywane są na bieżąco nie ma żadnych zaległości, za wykonanie 

budowy parku będzie zapłacone po odbiorze robót co nastąpi gdy wykonawca wyłoniony z konkursu usunie 

wszystkie usterki.

Radny P. Szymczyk Paweł pytał o stan budżetu między zakończeniem I półrocza tj. 30.06.2012 a obecnie.  

Pani  Rogowska  wyjaśniła  że  na  koniec  września  kredyty  były  spłacone,  nie  ma  żadnych  zobowiązań 

wymagalnych aktualnie, zostało 1 mln zł do wykorzystania z obligacji.

Pan  Burmistrz  podkreślił  że  rok  2013 – jako rok  obchodów 500-lecia  Kowar,  winien być zaznaczony  w 

mieście poprzez imprezy i promocję miasta, nad czym pracują pracownicy U.M.

Ad. 4 W sprawach różnych,  Radna P.  Zielińska zwróciła uwagę na remont sali  gimnastycznej  w 

Szkole Podstawowej nr 3. Pan Burmistrz odpowiedział że konieczny jest projekt nad czym myślą urzędnicy i 

że należy wykonać powierzchnię sali ponownie. 

Wnioski Komisji:

1. Opinię w sprawie uchwały o podatkach, Komisja wyda w terminie późniejszym po zapoznaniu się z 

projektem.

2. Na temat wykonania budżetu za I – półrocze 2012 nie było uwag.

Protokołowała:                                                                                                  Przewodniczący Komisji: 

Zofia Ujma                                                                                                 Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                                       Rewizyjnej         

                                                                                                                        

                                                                                                                     

2


